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Protokoll 
Årsmöte  söndag 12.2.2023 kl. 19.00 – 20.30 i slakthuset i Bjurnäs. 
Närvarande 23 st jägare enligt bifogade namnlista 
 
 
§ 1 Ordförande Daniel Bäck hälsade välkommen och öppnade mötet.   
 Mötet inleddes med en tyst minut för styrelsemedlemmen Leif-Erik Wik (styrelsemedlem 

sedan år 1988) som avlidit på morgonen den 12.2.2023. 
 Till ordförande för mötet valdes Daniel Bäck, till sekreterare Ingmar Smeds och till 

protokolljusterare Bo-Göran Söderblom och Kaj Smeds. 
 
§ 2 Årsmötet konstaterades vara stadgeenligt sammankallat och beslutfört, annons i 

Vasabladet lördag 4.2.2023. 
 
§ 3 Sekreteraren föredrog verksamhetsberättelsen för år 2022 (bilaga 1) och kassören 

föredrog bokslutet för år 2022 (bilaga 2) och verksamhetsgranskningsberättelsen 
upplästes.  Verksamhetsberättelsen och bokslutet godkändes och bokslutet fastställdes.  

 
§ 4 Beviljades ansvarsfrihet åt styrelsen och övriga bokslutsansvariga. 
 
§ 5 Beslöts att kostnadsersättningar (telefon-, data-, kontors- och resekostn. m.m.) för år 2023 

är oförändrade, styrelseordförande erhåller 150 euro, sekreteraren 150 euro och kassören 
225 euro.  Upprätthållaren av föreningens hemsida erhåller likaså som tidigare 150 euro i 
kostnadsersättning Styrelsemedlemmarna erhåller inget styrelsemötesarvode, endast 
kilometerersättning enligt gällande taxa, idag 0,53 e/km. 

 
§ 6 Valdes styrelse för året: ordförande Daniel Bäck, viceordförande Bernt Björkholm, 

sekreterare Ingmar Smeds, medlemmar Kenneth Storsjö, Jim Söderblom och Jonny 
Nordström   

 
§ 7 Till verksamhetsgranskare valdes Peter Bjurs och Kent Söderlund, ersättare Leif Ståhl. 
 
§ 8 Verksamhets- och viltvårdsplan för år 2023 föredrogs och fastställdes.  Bilaga 3.   
 De nya stora ytterdörrarna till slakthuset bör justeras och Norrby älgjaktlag lovade sköta 

det i sommar och likaså hatt till skorstenen.  Kökskåpar och uppflyttning av 
vattenavstängningen behövs till den varma delen i slakthuset. Daniel kontaktas om 
lämpliga begagnade köksskåpar och –bänkar dyker upp. 

 Genomgång av vilttriangeln kommer att genomföras så snart det är lämpligt före, Daniel 
sammankallar lämpliga medlemmar när det blir aktuellt.    

 
§ 9 Beslöts att avgifterna för år 2023 är oförändrade som följer: medlemsavgift 30 euro, 

säsongkort 50 euro, dagkort 20 (om medlem med 10) euro, hjortjägaravgift 20 euro, avgift 
för oinlämnad fångstlista 15 euro.   

 Beslöts också att skottpengarna på räv, mård, mårdhund och grävling är oförändrat 15 
euro mot uppvisande av vänster framtass.  Skottpengar för kråk- och skattassar (även 
kajor) samt grå- och havstrut är 2 euro per tasspar. 

 
§ 10 Till medlem i Malaxnejdens jaktvårdsförenings skyttesektion valdes William Olson med 

Henrik Olson som ersättare. Kontaktperson för stora och små rovdjur är Daniel Bäck.  
Daniel Bäck valdes också till medlem i Malaxnejdens jaktvårdsförenings viltvårdskommitté.  
Ny jaktövervakare borde också fås till Petalax, lämpliga frivilliga som kan genomgår kursen 
efterlystes. 

 
§ 11 Budgeten för år 2022, ekonomiplan i verksamhets- och viltvårdsplan, bilaga 3, godkändes.   



 
§ 12 Val av nya medlemmar, provmedlemmar och eventuellt uteslutande av medlem.  Bevilja 

säsongkort. 
 William Björklund, Ricky Bredgård, Kennet Lytts, Johanna Enberg och Niklas Kupiainen  

beviljades alla provmedlemskap på 5 år den 25.1.2018 och de är fortfarande aktivaoch 
beviljades nu ordinarie medlemskap. 

 Ansökningar om provmedlemskap förelåg av följande: Felix Stenbacka, Petalax, Hans 
Hinz, Tölby och Jonathan Björndahl, Petalax.  Provmedlemskap på fem år beviljades Felix 
Stenbacka och Jonathan Björndahl.  Hans Hinz som inte uppfyllde kriterierna för 
medlemskap beviljades säsongkort. 

 
 Säsongkort beviljades 22 st enligt förteckning över inkomna ansökningar, bilaga 4. 
  
§ 13 Beslöts att i år ansöka om 35 st älglicenser och 35 st vitsvanshjortlicenser i samsök med 

Malaxnejdens jaktvårdsförening.  Beslöts att Jonny Nordström är licensinnehavare för 
båda. 

 
§ 14 Beslöts att anmälningar till älgjakten sker liksom förr till älgjaktledarna i sommar före 

sommarmötet men jaktledarna uppmärksammas på att deltagarlistorna bör vara korrekta 
och inga bulvaner accepteras. 

 Anmälningarna till hjortjakten tas emot på skilda möten som hålls några dagar efter 
sommarmötet och då bör alla som tänker anmäla sig till hjortjakten vara på plats eller 
befullmäktiga någon annan att anmäla, intyg på avlagt gällande skjutprov bör då också 
uppvisas. 

 Beslöts att liksom förr rekommenderas 100 skjutpoäng på älgskjutbanan av skyttarna i 
älgjakten för upprätthållande av skjutskickligheten.   

 
§ 15 Anhållan om provmarker hade inlämnats av Malaxnejdens Stövarklubb, vilket beviljades. 
 
§ 16 Övriga ärenden. 

-fredningsbeslut som förr, sjöfågeljakt förbjuden från Strömbäcken till Bockören samt kring 
Kalvgrundviken och Öjfjärden 
-jaktetik, skjutavstånd och kulfång påmindes om liksom förr 
- vintervägen till Rankelön är nu aktuell och Bernt Björkholm informerade om projektet 
- vassklippning kommer antagligen att genomföras i vinter på skifteslagets marker på 
Natura-området väster om Petalax å och väster om Gålören 

 -- påmindes om att utomstående har rätt att delta i rävjakt endast om medlem har bjudit in 
denna och medlemmen själv är med i jakten 
- Helmi-projekt för decimering av mink och mårdhund på naturaområdet vid Petalax 
åmynning samt närliggande områden fortsätter också år 2023 

 - Utdelas viltvårdspriser för år 2022 åt Mikael Stenbacka, Bo-Göran Söderblom, Mikael 
Nylund, Anders Viklund och Sven Storsjö. Rävpokalen fick Mikael Stenbacka och  Bo-
Göran Söderblom för 5 rävar. 

 - Rovdjurskampanjen fortsätter också år 2023 med samma regler. 
 --  diskussion om vargproblemet, rapporter om vargar kommer nästan dagligen och likaså 

om att älg, hjort och rådjur har dödats av vargar, många vågar inte ut på promenad eller på 
skidtur i elljusspåret efter mörkrets inbrott.  Mera påtryckningar på politiker och andra 
beslutsfattare för att få till stånd stamvårdande jakt, nu ökar vargstammen explosionsartat 
även i våra områden  

 - diskuterades om att ingen föreningsälgkalv skjutes om behov ej föreligger, i höst så går 
den första skjutna pinnatjuren till 90-årsjubileet 

 - fråga ställdes om blyhagelförbudet som nu gäller för våtmarker och dess närområden 
men ingen kände till hur det skall tolkas, inte ens myndigheterna verkar ha tolkningen klar 

   
 
§ 17 Årsmötet avslutades kl. 19.30. 



 
 

 _________________________  __________________________ 
 Daniel Bäck, ordf.   Ingmar Smeds, sekr. 
 
 
 Protokollet justerat __/__ 2023 
 
 
 _____________________________ ___________________________ 
 Bo-Göran Söderblom  Kaj Smeds 


